

Art Workshops 藝術工作坊

Master Painting 大師畫班

Time 時間: 16:00 - 17:00

Students will learn about the masterpieces of great artists from different periods in art history, including Picasso, Van Gogh & Monet. Utilising acrylic paints they will then create their own masterpiece.

學生將學習藝術史上不同時期大師的傑作，包括：畢加索、梵高及莫奈等。然後運用塑膠彩顏料創作自己的作品。

Chinese Painting 中國畫班

Time 時間: 17:00 - 18:00

Students will learn to create their own masterpiece with traditional Chinese paints and inks on different subjects of fauna and flora.

學生將學習運用傳統中國畫的顏料和墨，以不同的花鳥主題創作自己的作品。

Date 日期: 29/3 - 1/4; 7/4 - 9/4

Age 年齡: 4 years old and above 歲或以上

Fee 費用:

3-day Course 3日課程: HK\$720 / HK\$900*

4-day Course 4日課程: HK\$960 / HK\$1,200*

*Non-member 非會員



Letterland Phonics Camp 英語拼音班

Letterland Level 1 英語拼音1

Time 時間: 10:30 - 11:30

Age 年齡: 4-5 years old 歲

Suitable for children who may know some, or all, of the phonic sounds but need further development on blending skills and phonological awareness. Written formation of letters will also be taught during class.

適合已了解部分或全部語音發音，但需要進一步學習拼讀技巧和語音意識的孩子。另課堂上會教授字母拼寫技巧。

Letterland Level 2 英語拼音2

Time 時間: 11:45 - 12:45

Age 年齡: 5-6 years old 歲

Suitable for children who are able to blend 3 and 4 letter (CVC & CCVC) words, ready to start learning more complex digraphs and know how to form letters correctly.

適合已懂得拼讀由3至4個字母組成之單詞，並準備學習更複雜的複合音及懂得如何正確組合字母的孩子。

Date 日期: 29/3 - 1/4; 7/4 - 9/4

Fee 費用:

3-day Course 3日課程: HK\$1,020 / HK\$1,170*

4-day Course 4日課程: HK\$1,360 / HK\$1,560*

*Non-member 非會員



Enquiries & Enrolment 查詢及報名
2812 3945 / 5200 8010
spa@hongkongparkview.com



Terms & conditions apply
須受條款及細則約束

88 Tai Tam Reservoir Road, Hong Kong
香港大潭水塘道88號
www.hongkongparkview.com

HONG KONG *Parkview*
陽明山莊



Hong Kong Parkview | Q



hongkongparkview | Q



香港陽明山莊 | Q

29/3 - 9/4

Easter
Camp 2021

復活節訓練營

Exclusive 10% early bird discount on all bookings and payments made before 14 March, 2021
於2021年3月14日前報名及繳費，可享九折早鳥優惠

Receive a 10% discount for 1 referral and 20% discount for 2 referrals
推薦一位好友報名可享九折優惠，
推薦兩位好友可享八折優惠

The wait is finally over, and this Easter holiday the kids deserve some fun and quality learning time while making new friends! From 29 March to 9 April, Hong Kong Parkview's Spa & Resort will be offering various EGG-cellent Easter Camps suitable for kids aged 3 years and up. The camps include favourites such as half day Multi-intelligence Camp where sports and science are integrated. The kids will be able to try their hand at a wide range of activities which benefit both their physical and mental development. We also have Mini-talent Camp and Junior Tennis Camps as well as many more options. This Easter there really is something for everyone.

All camps will be in a small group setting, which allows your child to get the most out of each session whilst still having fun in a safe and clean environment.

The latest social distancing and mask policy will be observed in all classes.

漫長的等待終於結束，今個復活節假期，讓孩子們寓學習於娛樂，同時讓他們結交新朋友！從3月29日至4月9日，陽明山莊康樂部將為3歲或以上的兒童提供不同的精彩復活節訓練營。訓練營包括廣受歡迎的半天多元化運動營，內容融合不同的體育和科學知識，讓兒童可接觸各種有益身心發展的活動。另提供幼兒運動日營、少年網球營及其他選擇，滿足每一位孩子的需要。

所有日營均以小組形式上課，務求讓孩子們在安全乾淨的環境中愉快地學習，並取得最佳的學習成果。

所有課堂上均須遵守最新發出的社交距離措施及佩戴口罩。

Mini Talent Camp 幼兒運動日營

This program aims at developing toddlers basic motor skills through various ball games and coordination exercises. They will also learn about healthy eating, the rules and ethics of sports, as well as some essential life skills which will benefit their growth.

此課程將透過各式球類運動和協調練習，以發展幼兒的基本運動技能。另外將教授健康飲食原則、運動規則和道德操守，以及一些有益於幼兒成長的基本生活技能。

Date 日期: 29/3 - 1/4; 6/4 - 9/4

Time 時間: 09:00 - 10:00; 12:00 - 13:00

Age 年齡: 3 - 5 years old 歲

Fee 費用:

2-day Course 2日課程: HK\$480 / HK\$575*

3-day Course 3日課程: HK\$660 / HK\$790*

4-day Course 4日課程: HK\$800 / HK\$960*

*Non-member 非會員



Multi Intelligence Camp 多元化運動營

Children will have the opportunity to experience a variety of activities including Curiosity Science, Football, Gymnastics, Tennis, Kung Fu, Taekwondo and Swimming#. It's a great chance for kids to learn a wide range of sports whilst developing their creativity and having loads of fun.

孩子們將有機會親身體驗各種活動，包括科學探奇實驗、足球、體操、網球、功夫、跆拳道及游泳#。這是一個讓孩子學習各式運動的好機會，並讓他們於玩樂之時盡情發揮創意小宇宙。

Date 日期: 29/3 - 1/4; 6/4 - 9/4

Time 時間: 10:00 - 12:00 (Morning Camp 上午營 - 2 hours 小時)
13:00 - 16:00 (Afternoon Camp 下午營 - 3 hours 小時)

Age 年齡: 5 years old and above 歲或以上

Morning Camp Fee 上午營費用:

2-day Course 2日課程: HK\$1,200 / HK\$1,440*

3-day Course 3日課程: HK\$1,650 / HK\$1,980*

4-day Course 4日課程: HK\$2,000 / HK\$2,400*

Afternoon Camp Fee 下午營費用:

2-day Course 2日課程: HK\$1,800 / HK\$2,160*

3-day Course 3日課程: HK\$2,475 / HK\$2,970*

4-day Course 4日課程: HK\$3,000 / HK\$3,600*

*Non-member 非會員



Additional 5% discount for joining both Morning and Afternoon Camps
同時參加上午和下午營可享額外九五折優惠

#Swimming will be subject to the latest Government directives on social distancing

#游泳課將因應政府最新發出的社交距離措施指引而決定是否開課

Junior Tennis Camp 少年網球營

Junior Tennis Camps are a fun and healthy way to keep children entertained during the holiday. Run by our team of highly qualified international coaches, our classes focus on all the different facets of the game, such as serving techniques, rallying and scoring. All in a group that is the right fit for beginners through to advanced players.

少年網球營讓孩子享受網球樂趣之餘，同時保持身體健康。訓練營由頂尖教練團隊主理，注重不同方面的比賽訓練，如：發球技巧、截擊及得分。無論初學至進階球手，都能予以因材施教。

Date 日期: 29/3 - 1/4 (4 days 日)
7/4 - 9/4 (3 days 日)

Level 級別	Time 時間
● Red Ball (4 - 7 years old 歲)	09:00 - 11:00
○ Orange Ball (6 - 9 years old 歲)	09:00 - 11:00
● Green Ball (8 - 14 years old 歲)	11:00 - 13:00
○ Yellow Ball (9 - 14 years old 歲)	11:00 - 13:00

Fee 費用:

3-day Course 3日課程: HK\$1,500 / HK\$1,800*

4-day Course 4日課程: HK\$2,000 / HK\$2,400*

*Non-member 非會員

